
Dagsorden skolebestyrelsesmøde Sletten Skole 

 

Møde 5 24/25 

 

Mødedato: 13. januar 17.00 – 20.00 (Udvidet bestyrelsesmøde 17.00 – 17.30) 

Mødested: Afd. Otterup 

Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 

Afbud: Mia, Thilde, elevrødderne 

 

Punkt 1:  

Tema: Godkendelse af dagsorden (Beslutning) 

 
Referat: Godkendt 

HUSK punkt til evt. 

 

Punkt 2:  

Tema: Meddelelser (Orientering) 

Formandsskabet: 

Ledelsen:  

Forældre: 

Medarbejdere: 

Elever: 

 
Referat: 

Formandsskabet: ingenting fra Peter, som er tilbage efter USA-rejse. 

Ledelsen: Brian orientere om hvordan opsigelse i Krogsbølle er løst med fokus på stabilitet og 
genkendelighed. Lene er ansat på afdeling Skovløkke i en fast stilling.  

Forældre: -  

Medarbejdere: -  

Elever: - 



 

Punkt 3: 

Tema: Tilsyn princip klassedannelse (Debat) 

Emne: Hvordan er det lykkes at skabe lige klasser. Inden mødet modtager bestyrelsen foreløbig status på 
indskrivning. 

Hvorfor: Der er fra kommunalbestyrelsen et ønske om, at der dannes lige klasser. Der er lavet et princip, 
som har været anvendt i skoleindskrivningen. 

Hvad: Der ønskes efter en orientering fra ledelsen en debat. Inden mødet forventes nedenstående 
spørgsmål overvejet. 
- I hvor høj grad er det lykkes med at skabe lige klasser? 
- Hvad kan vi med nuværende princip gøre? 
- Er der brug for ændring i kommunikationen? 
- Er der brug for ændring i princip? 
-  Hvordan håndtere vi eventuelle henvendelser efter skoleindskrivning? 
 
Referat: 

Der har i dag været afholdt med mellem skole og dagtilbud. Brian orienterer om børnetallene; Otterup:26, 
Krogsbølle:14, NV: 25, Skovløkke:15  SB drøfter om fordelingen er tro mod princippet. SB vedtager tre 
små formuleringsændringer i princippet.  

 

Punkt 4:  

Tema: Skoledagen efter 1. august (Debat) 

Emne: Hvordan skal skoledagen se ud fra 1. august 

Hvorfor: Med ” Folkeskolens ”Kvalitetsprogram – frihed og fordybelse” er vi som skole forpligtet til at 
lave nogle ændringer. Derudover er der et ønske fra ledelsens side, at skabe en mere 
sammenhængende skoledag. 

Hvad: Ledelsen giver orientering om nye lokale tilkendegivelser. 

Skolebestyrelsen skal på bestyrelsesmødet i marts tage nogle beslutninger  

På baggrund af det udvidede bestyrelsesmøde debattere bestyrelsen, hvad man gerne vil konkludere 
og beslutte på næste møde 

1. 6. og 7. klasse: Skal vi på Sletten Skole have karaktergivningen i 6. og 7. klasse? 

2. Den obligatoriske projektopgave: Skal vi beholde den som en fast del af 

skolegangen? 

3. Tidsbanken: Hvordan kan vi bedst bruge den fleksible tid, så den gavner eleverne og 

læringen? Hvordan håndtere vi eventuelle udfordringer med bus. 

Referat: 

Brian opsummere hvad der kom frem på ”den udvidede del” af SB. 



Projektopgaven ønskes afskaffet i nuværende form – elev/medarbejder inddragelse ift. en anden form. 

Karaktergivning i 6. og 7. klasse ønskes ikke. 

MÅL: lave en skoledag, som børnene ikke vil hjem fra  

Det store spørgsmål er Tidsbank? 

Der kommer en tilbagemelding fra elever og medarbejdere til kvalificering af SBs endelige beslutning 
omkring projektopgave og karaktergivning.  

 

 

Punkt 5:  

Tema: Økonomi (Orientering) 

Emne: Hvad ønsker bestyrelsen, at ledelsen der prioriteres i vores budget 2025. 

Hvorfor: Ifølge folkeskoleloven skal bestyrelsen godkende skolens budget 

Hvad: Ledelsen giver et første bud på regnskabsafslutning 2024 

Skolebestyrelsen skal på bestyrelsesmødet i marts have en dybtgående orientering om budget 2025 og 
vedtage budget 2025.  

På dagens møde vedtager bestyrelsen, hvad de ønsker budgetorientering på næstekommende 
bestyrelsesmøde skal indeholde. På marts mødet skal BYOD budget også vedtages. 

Referat: 

Ønske fra SB: 

 §3A og specialundervisning 

 Vikarforbrug 
Skulle der komme yderligere ønsker, så giv besked til Mia og Peter.  

Brian giver en kort orientering om skolens økonomi.  

 

Punkt 6 

Tema: Årshjul (Vedtagelse) 

Emne: Hvad skal bestyrelsen arbejde med i det kommende år 

Hvorfor: For at sikre fremdrift vedtages der hver år et årshjul 

Hvad: Der vedtages et årshjul for det kommende år 

Som forberedelse har det enkelte medlem overvejet om overskrifterne er de rigtige til det kommende år. 

Referat: 



Bilag er vedhæftet. Brian gennemgår årshjulet med faste temaer.  

Årshjulet er udarbejdet med afsæt i efterårets bestyrelseskursus. 

Årshjulet er revideret og vedtaget af SB.  

Lektiefri skole som en del af skolens værdigrundlag – placeres i november. 

Kommende punkt: Genovervejelse af princip om skolerejse på 9. årgang  

Årshulet er lagt på skolens hjemmeside. 

 

Evt; 

Forældrehenvendelse – hvordan håndterer vi, når uheldet sker? Genbesøg procedure for ”uheld”. 

 

Punkt 7:  

Tema: Godkendelse af referat (Beslutning) 

 
Referat: 

Godkendt! 

 

Punkt 8:  

Tema: Lukket punkt (Orientering) 

 
Referat: 


